
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 30. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 45
Ministeren bedes redegøre for, om de penge som blev bevilget på FL21 til at udvikle en 
certificering af tolkeuddannelsen er blevet brugt, eller om der resterer midler til at drive 
arbejdet videre.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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